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U Varaždinu se od 27. do 29. svibnja  održava  16. sjednica Koordinacije županijskih

savjeta mladih Republike Hrvatske, a svečanom otvorenju nazočili su i ministar znanosti i

obrazovanja prof.dr.sc.  Radovan Fuchs,  državna tajnica Središnjeg državnog ureda za

demografiju i mlade, Željka, Josić dr. med. , župan Varaždinske županije Anđelko Stričak,

njegova zamjenica Silvija Zagorec, pročelnik Upravnog odjela za prosvjetu , kulturu i sport

dr.sc.  Miroslav  Huđek,  kao  i  Marijo  Rajič,  Glavni  tajnik  Koordinacije  Savjeta  mladih

Republike Hrvatske te Josip Cestar, predsjednik Savjeta mladih Varaždinske županije.

Pozdravljajući  okupljene  članove  Savjeta  mladih  iz  cijele  Hrvatske,  ministar  Fuchs  je

naglasio kako je ovo prilika da se čuju problemi, ali i želje te potrebe mladih.

- Mladi zasigurno imaju problema u sredinama u kojima žive. Ovdje smo da raspravimo s

njima što i  kako im pomoći. Očekujem zanimljivu raspravu i  nastojat  ću dati  odgovore

koliko  mogu.  Vlada  je  trenutačno  u  zamahu  reformskih  procesa,  od  dječjih  vrtića  do

visokog školstva. Imamo prvi krug natječaja za dogradnju i proširenje dječjih vrtića. Svi

imaju vremena za aplikaciju. Krajem lipnja pretpostavljam da ćemo moći objaviti natječaj



za osnove škole gdje je planirano da sve škole prijeđu na rad u jednoj smjeni i da imamo

cjelodnevnu nastavu, do 15 sati popodne. Tekst je natječaja u izradi, a na raspolaganju

nam  je    dvije  milijarde  kuna.  Imamo  puno  problema  s  pandemijom  i  ratom,  to  je

gospodarski najveća kriza posljednjih 70 godina pa su nam cijene i građevinske operative

otišla iznad očekivanja, no morat ćemo se s tim boriti – rekao je ministar.

Župan Anđelko Stričak je pohvalio organizaciju ovog susreta te je naglasio kako su mladi

vrlo aktivni te imaju niz ideja i konstruktivnih  savjeta kod određenih tema.

-Ovo je zapravo prilika da čujemo promišljanja i izazove s kojima se mladi suočavaju i da

možda čujemo i uzmemo koji dobar primjer rada s mladima iz drugih županija. Također

vjerujem da će i ostali županijski savjeti moći nešto naučiti od nas. Smatram da su naši

centri izvrsnosti top tema, a naši učenici, koji pohađaju te centre, osvajaju brojne medalje.

To je dobar temelj za suradnju sa svim ostalima, županijama, znanstvenim institucijama,

gospodarstvenicima i svima drugima – kazao je župan Stričak.

Državna tajnica Središnjeg državnog ureda za demografiju i mlade, Željka, Josić dr. med.,

naglasila je kako su mladi izuzetno važni , ne samo u određenim područjima nego u cjelini,

jer su oni sastavni dio svake lokalne regionalne jedinice.

- Podržavamo ih koliko možemo i zato je vrlo važno čuti njihova razmišljanja i stavove.

Aktivni su i ja im na tome čestitam - rekla je Željka Josić.

Marijo Rajič,  Glavni  tajnik  Koordinacije Savjeta mladih Republike Hrvatske zahvalio se

domaćinima na gostoprimstvu te je naznačio kako su ovakvi sastanci važni jer su mladi

ključ okupljanja, a obići će sve hrvatske županije.

- Mladi moraju progovarati o problemima i potrebama, jer kada ministar i svi ostali državni

dužnosnici čuju probleme, želje i potrebe mladih ljudi, reagirat će pravovremeno,  a ako

šutimo, od toga onda nema ništa- rekao je Rajič.

Josip  Cestar,  predsjednik  Savjeta  mladih  Varaždinske  županije   je  rekao  kako  mnogi

gradovi i općine na području županije, na žalost, niti ne maju osnovane savjete mladih.



 -Pokušavamo raditi maksimalno, trudimo se, posebice kroz suradnju sa Savjetom mladih

Grada Varaždina, kao najvećim na našem području. Imali smo nedavno Dane karijera na

kojima  su  se  mladima predstavljali  svi  fakulteti  s  područja  Varaždina.  Također  uskoro

planiramo raspravu vezano za zapošljavanje mladih te nam je plan da dovedemo nekog

od EU zastupnika – rekao je Cestar.

U okviru koordinacije biti će održani i mnogobrojni paneli te rasprave o pojedinim temama.














